



COLLECTION

TROCADERO

Lignes architecturales pour une collection joaillière et opulente.

Inspirée de l'architecture de la célèbre place parisienne qui abrite quelques-uns des sites les plus prisés de Paris, la collection Trocadéro est travaillée comme un bijou opulent et luxueux. Ornée de pierres semi-précieuses, c'est une collection étincelante et flamboyante.

Cette collection est disponible en Jaspe rouge, Malachite, Onyx noir, Lapis lazuli et Œil de tigre. Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Opulent and luxury collection, inspired by the parisian architecture.

Part of the Prestige Collection, Trocadero is named after the famed Parisian street and Metro Stop, which is home to some of the city's most regarded sights, among them, the Eiffel Tower. An equally inspired name, Jean-Claude Delépine, designer for some the world's most coveted jewelry brands, has created an equally opulent offering for luxury faucet French atelier THG. Encrusted with fine stones reminiscent of those usually reserved for royalty, Trocadero gleams with anticipation

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

TROCADÉRO ŒIL DE TIGRE



Ref. U7E.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Œil de tigre
Rim mounted 3-hole basin mixer
Tiger eye



Ref. U7E.40G

Mélangeur de lavabo 3 trous mural
Wall mounted basin set



Ref. U7E.5540BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec inverseur 2 sorties et une sortie basse
Trim for THG thermostat 3 outlets (2-way
diverter with stop position and 1 stop valve)



Ref. U7E.5100B

Garniture pour mitigeur thermostatique
Trim for thermostat



Ref. U7E.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring



Ref. U7E.538AC

Porte-papier rouleau
Wall mounted WC paper holder

COLLECTION

TROCADÉRO



Ref. U7B.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Lapis lazuli
Rim mounted 3-hole basin mixer
Lapis lazuli



Ref. U7C.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Jaspe rouge
Rim mounted 3-hole basin mixer
Red jasper



Ref. U7D.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Onyx noir
Rim mounted 3-hole basin mixer
Black Onyx



Ref. U7A.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Malachite
Rim mounted 3-hole basin mixer
Malachite